
 
 
 
 

 

 

   08-01- 2024 

 

Επίκαιρη Ερώτηση 

 

Προς τον κο Υπουργό Υγείας. 

Θέμα: Να δημιουργηθεί άμεσα ΜΕΘ Παίδων στο Π.Γ.Ν.Ι. 

 

Τα τελευταία περιστατικά με τον δεκατετράχρονο από την Άρτα και τον εξάχρονο από τα 

Γρεβενά, που προσφάτως χρειάστηκαν άμεση ιατρική περίθαλψη, επαναφέρουν το ζήτημα της 

δημιουργίας ΜΕΘ Παίδων στα Ιωάννινα (για να εξυπηρετείται όλη η Βορειοδυτική Ελλάδα), που 

μέχρι τώρα, δεν έχει προχωρήσει, εξαιτίας της έλλειψης προσωπικού, κυρίως ιατρικού και 

νοσηλευτικού. Το αίτημα για τη δημιουργία της ΜΕΘ Παίδων επανάφερε την προηγούμενη 

εβδομάδα η Καθηγήτρια Παιδιατρικής και Διευθύντρια της Παιδιατρικής Κλινικής του Π.Γ.Ν.Ι, 

κα Αικατερίνη Σιώμου, επισημαίνοντας την αναγκαιότητά της για την περίθαλψη παιδιών από 

την ευρύτερη περιοχή της Βορείου Ελλάδας και των Ιονίων Νήσων, καθώς η διακομιδή παιδιών 

σε κρίσιμη κατάσταση με ασθενοφόρο είναι επισφαλής και επικίνδυνη. 

Το εν λόγω αίτημα υπάρχει εδώ και πολλά χρόνια, ιδιαίτερα δε λόγω της διαχρονικής έλλειψης 

ΜΕΘ Παίδων σε όλα τα πανεπιστημιακά νοσοκομεία της Περιφέρειας. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

 Δεδομένου ότι σε όλη τη χώρα λειτουργούν ελάχιστες ΜΕΘ Παίδων, των οποίων οι 

κλίνες είναι συχνά κατειλημμένες, και δεδομένου ότι οι ανάγκες για νοσηλεία παιδιών 

σε ΜΕΘ είναι αυξημένες και στην επαρχία, σε ποιες ενέργειες πρόκειται να προβεί, 

ώστε να ιδρυθεί ΜΕΘ Παίδων στο Π.Γ.Ν.Ι.; 

 Υπάρχει συγκεκριμένο πλάνο και χρονοδιάγραμμα για την πρόσληψη επαρκούς 

ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού στο Π.Γ.Ν.Ι., προκειμένου να καταστεί εφικτή 

η λειτουργία ΜΕΘ Παίδων στο Π.Γ.Ν.Ι.; 

 

H ερωτώσα Βουλευτής 

 

Τζούφη Μερόπη 
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